
Rada Miasta Włocławek 
Komisja Edukacji 

Protokół nr 1/2024 

1 Posiedzenie w dniu 25 stycznia 2024  
Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:16 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Mariola Gawłowska 
2. Andrzej Gołębieski 
3. Joanna Hofman-Kupisz 
4. Krzysztof Kowalski 
5. Wanda Muszalik 
6. Elżbieta Rutkowska 
7. Ewa Szczepańska 

1. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji radna Wanda Muszalik przywitała wszystkich 
zgromadzonych na obradach, następnie po stwierdzeniu kworum, przewodniczący 
przedstawił obowiązujący porządek obrad. Zwróciła się z pytaniem, czy radni chcą 
zabrać głos w sprawie porządku obrad. Z uwagi na brak głosów co do zmiany 
aktualnego porządku, przewodnicząca Komisji przeszła do realizacji kolejnego 
punktu.  
 
2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji w roku 2023. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała Przewodnicząca Komisji, pani Wanda Muszalik, 
informując, iż cała treść Sprawozdania została przesłana w zawiadomieniu o 
posiedzeniu Komisji. Następnie Przewodnicząca spytała Radnych czy po zapoznaniu 
się ze Sprawozdaniem, chcieliby zgłosić zmiany. W związku z brakiem głosów, 
Przewodnicząca przystąpiła do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji w roku 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, 



Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska 
 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała Przewodnicząca Komisji, pani Wanda Muszalik, 
informując, iż cała treść Planu pracy Komisji została przesłana w zawiadomieniu o 
posiedzeniu Komisji. Następnie Przewodnicząca spytała Radnych czy po zapoznaniu 
się ze planem pracy, chcieliby zgłosić zmiany. W związku z brakiem głosów, 
Przewodnicząca przystąpiła do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, 
Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska 
 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
W związku ze zwiększeniem wynagrodzenia minimalnego oraz dysproporcjami w 
pensjach, Radni poruszyli temat Regulaminu wynagrodzenia dla nauczycieli,  a także 
zwrócili uwagę na niezadowalające wynagrodzenia szkolnych pracowników 
administracji w 2024 roku oraz dyskutowali o dodatkach dla dyrektorów placówek 
edukacyjnych. 
 
5. Zakończenie obrad Komisji. 

W związku z realizacją wszystkich punktów porządku obrad, przewodnicząca Komisji 
zakończyła posiedzenie w dniu 25 stycznia 2024 roku. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji  
Rady Miasta Włocławek 

 
Przygotował(a): Christopher Ciesiul 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


